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Ärende 8: Elljusspår sätts upp längs med strandpromenaden i Skogås 

– ändå från Österhagen till badviken i Mörtvik – svar på 

medborgarförslag 

 

Vänsterpartiet stödjer ordförandeförslaget gällande dragningen av elljusspår vid 
strandpromenaden i Skogås. Vi menar att det är viktigt med belysning i området. Vi ser 
detta som en del av de trygghetsskapande åtgärder som vi från Vänsterpartiets sida 
förordar i form av feministisk stadsplanering för att öka tillgängligheten till det offentliga 
rummet för alla, oavsett kön och tid på dygnet.  
 
Samtidigt har vi förståelse för att det finns vissa sträckor längst strandpromenaden som 
inte är möjliga för elljusspår på grund av vegetationen. Vi menar dock att god belysning, 
där det är möjligt, är viktigt ur en trygghetsskapande aspekt. Dock tycker vi det är viktigt 
att denna belysning utformas på ett sådant sätt att det inte riskerar att störa djurlivet i 
området.  
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